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Til medlemmer i Hareid Idrettslag Fotball     16.11.2021 

Sakliste og saksdokument til årsmøte i Hareid Idrettslag Fotball 

Styret viser til innkalling til årleg møte i fotball lagt ut på nettsida til Hareid IL Fotball, samt Facebook 
og mail. 

Årleg møte vert halde den 23. november 2021 kl. 19 i Festsalen på klubbhuset, Myraveien 12. 

Sakliste for årsmøtet: 

Sak 1:   Godkjenne dei med stemmerett 
Sak 2:   Godkjenne innkallinga 
Sak 3:   Godkjenne saklista 
Sak 4:   Val av dirigent 
Sak 5:   Val av referent 
Sak 6:   Val av to medlemmer til å underskrive protokollen 
Sak 7:   Fotballgruppa si årsmelding og rekneskap for 2021 
Sak 8:   Gruppene sine årsmeldingar og rekneskap for 2021   
Sak 9:                 Fastsette treningsavgifter for sesongen 2022  
Sak 10:               Fastsette budsjett 2022 for Fotball 
Sak 11:               Utviding av styret med medlemmer frå Sportsleg utval  
Sak 12:               Økonomi Fotball – Sponsorar Fotball 
Sak 13:               Spelarutviklar – Innlegg frå SU 
Sak 14:               FFO-ordning fotball/HIL – Innlegg frå SU 
Sak 15:               Adelskalendar Damer 11 vs 9 vs 7’ar 
Sak 16:               Val av 

16.1  Styreleiar 
16.2  Materialforvaltar 
16.3 Andre styremedlemmer 
16.4  2 varamedlemmer 
16.5 Valnemd 

 
Vedlagt følgjande dokument: (kjem i forkant av årsmøtet) 
- Fotball og gruppene sine årsmeldingar 
- Fotball og gruppene sine rekneskap 
- Saksdokument sak 9; treningsavgifter 2022 
- Saksdokument sak 10; Budsjett for Fotball 2022 
- Saksdokument forslag om utviding av styret sak 11 
- Sak 16.1 – 16.4; Valnemnda sitt forslag 
- Sak 16.5; Styret sitt forslag til nye medlemmer til valnemnd 

 

Med helsing 
Styret i Hareid IL Fotball 



23.11.2021 

Protokoll til Årleg møte i Hareid Idrettslag Fotball 

Styret viser til innkalling til årleg møte i fotball lagt ut på nettsida til Hareid IL Fotball, samt Facebook 

og mail. 

Årleg møte vart halde den 23. november 2021 kl. 19 i Festsalen på klubbhuset, Myraveien 12. 

Sakliste for årsmøtet: 

Sak 1: 

Sak 2: 

Sak 3: 

Sak 4: 

Sak 5: 

Sak 6: 

Sak 7: 

Sak 8: 

Sak 9: 

Sak 10: 

Sak 11: 

Sak 12: 

Sak 13: 

Sak 14: 

Sak 15: 

Sak 16: 

16.1 

Godkjenne dei med stemmerett -35 stemmeberettiga -0 ikkje stemmeberettiga. 

Godkjenne innkallinga -OK. 

Godkjenne saklista -OK. 

Val av dirigent - Terje Giskeødegård Balsnes vart valt. 

Val av referent -Sindre Breivik vart valt. 

Val av to medlemmer til å underskrive protokollen-Benjamin Reite og Johs.Chr.Riise. 

Fotballgruppa si årsmelding og rekneskap for 2021- Gjennomgått med merknadar. 

Gruppene sine årsmeldingar for 2021 -Gjennomgått og godkjent. 

Fastsette treningsavgifter for sesongen 2022. Uendra frå 2021. 

Fastsette budsjett 2022 for Fotball -Gjennomgått og godkjent med merknadar. 

Utviding av styret til 10 (før 6) medlemmer+ 2 varamedlemmer. 

Økonomi Fotball -Sponsorar Fotball. Blir jobba vida re med i det nye styret. 

Spelarutviklar -Innlegg frå SU. Styret fekk i oppdrag å jobbe med saka. 

FFO-ordning fotball/HIL-Innlegg frå SU. Styret fekk i oppgåve å få dette på plass. 

Adelskalendar Damer 11 vs 9 vs 7'ar. Retningslinjer vert endra. 9'ar reg. som ll'ar. 

Val av 

Styreleiar- Kenneth Nicolaisen valt for 1 år. lnnstiling frå valnemd var Anders Riise. 

Etter benkeforslag frå salen vart Kenneth Nicolaisen meldt inn som motkandidat. 

Skriftleg avstemming i forsamlinga gav Kenneth 30 stemmer og Anders 5 stemmer. 

16.2 Materialforvaltar -Silja Øvrelid valt for 2 år. 

16.3 Andre styremedlemmer: - Nestleiar-Anders Eidsvik valt for 2 år. 

- Økonomi -Terje G. Balsnes -1 år igjen.

- Arrangement -Solveig Husby -1 år igjen.

- Anlegg++ -Sindre Breivik -1 år igjen.

-Sport 1- Einar Orten Trovåg valt inn for 1 år.

-Sport 2 -Cecilie Skeide valt inn for 1 år.

-Sport 3 -Emil Folkestad valt inn for 2 år.

-Sport 4 -Kim Tore Husøy valt inn for 2 år.

16.4 2 varamedlemmer -Håvard Bjåstad valt for 2 år, Evelyn Røren valt for 1 år. 

- .,-
16. 5 Valnemd: Vagn Scheide Mork og Eiliv-Tore Hovlid(2år). Benjamin Slettebakk (1år). 

- ,, 
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Årsmelding Hareid IL Fotball 2021 

 
Bilete av årets Hareid 2-lag 7’ar, som gjorde ein god haustsesong og tok krinsmeisterskapet i denne klassa. 

1. Innleiing 

Nok eit krevjande år har vi lagt bak oss. Der pandemien har prega vinter og vår i stor grad. Det har 
likevel blitt utført mykje godt arbeid  i klubben som vi kan bygge vidare på. Vi vil få utfordringar neste 
år  også, men grunnlaget er langt betre både sportsleg og organisatorisk for 2022. Første del av 
sesomgen ramla bort grunna Covid 19 pandemien. Haustsesongen har vore trenings- og kampmessig 
normal, sjølv om mange lag sleit med å kome i form etter eit så langt avbrekk. Fotballgruppa tel ved 
utgangen av 2021 ca.380 medlemmer, av desse er 323 aktive medlemmer. 

 

2. Styresamansetjing 

Anders Riise, styreleiar  

Anders Eidsvik, nestleiar/sport 

Terje Giskeødegård Balsnes, økonomi 

Sindre Breivik, anlegg 

Silja Øvrelid, utstyr/materiell 

Solveig Husby, arrangement 

Sportsleg Utval har jobba mot leiar i forhold til trenarkabalar og sport. 

 



3. Om styrearbeidet 

Etter ein god start og god driv i styret har arbeidet i all hovudsak dreia seg om korleis vi skulle drifte 
laget på ein forsvarleg måte utan rsiko for smitte og fråfall. Vi har hatt eit fullt år med dagleg leiar, 
noko som har letta ein god del av det praktiske daglege arbeidet i fotballgruppa.  

Totalt i år har vi hatt 6 styremøter fysisk, men auka aktivitet og avklaringar gjennom e-post og 
Messenger. 

Fleire i styret har deltek på fotballforbundet sine fotballeiarkurs, og med det fått ny kunnskap som 
kjem klubben til gode i åra som kjem. 

Vi ser at det kan vere gunstig å knytte sportsleg utval tettare til styret og foreslar difor at dette 
arbeidet vert intergrert i styret. Vi foreslår difor ei utviding av styret med inntil 4 personar med 
særleg ansvar innanfor området sport. 

Det er elles nødvendig med eit tettare intervall på styremøta for å nå dei sportslege, økonomiske og 
organisatoriske måla. For komande sesong planlegg ein å lage til eit «Årshjul» der all aktivitet som 
styret er involvert i vert lagt inn.  

 

4. Andre forhold. 

Nok eit år utan Norway Cup vart det, men mange av laga har delteke på mindre lokale turneringar. I 
tillegg har vi arrangert eigne miniturneringar.  

Eit høgdepunkt for mange var den svært vellukka Tine fotballskulen som vi arrangerte med eigne 
ressursar på trenarsida. Dette er noko vi ynskjer å vidareføre i 2022. 

Hadarhallen har vorte ein viktig del av fotballen i Hareid og har blitt svært mykje brukt og vil tene oss 
godt i åra som kjem. Litt utfordringar har det vore i innkøyringsfasa. Det kan nemnast fryst vatn som 
gjorde at vi ikkje kunne nytte toalett i 3-4 mnd, syklar blir tekne inn i hallen og det har vore 
utfordringar med tilgangar og uavklarte ansvar på kven som er der og nyttar hallen. 

Lyset på kunstgrasbana har blitt svært dårleg og det er behov for å bytte dette til LED-lys. Både på 
grunn av alder, vanskar med å gjennomføre kampar, og fordi ein ynskjer å få ned straumforbruket. 
Det er tett dialog med kommunen på dette og dei har erkjent behovet for utskifting. Det er difor 
planen at nytt lys på KGB er på plass i 2022. 

Kunstgrasdekket er og slite og treng utbytting innnan 2-3 år. 

Speakerbud, lyd og resultattavle er planlagt realisert i 2022 og ei arbeidsgruppe er sett ned for å få 
dette på plass.  

Det blir Grendacup i 2021  etter eit års pause. 

 

5. Fair Play, verdi og kvalitetsklubb 

Hareid IL må starte arbeidet på nytt for å verte godkjent som kvalitetsklubb. Styrevedtak er gjort og 
arbeidet startar for fullt etter årleg møte. Styret ser at for å lukkast må ein større del av fotballgruppa 
verte engasjert inn i arbeidet.  Også dei andre gruppene i HIL ynskjer å vere med på noko av arbeidet 
slik at HIL som klubb skal få fleire felles verdiar, visjon og system. Dette arbeidet vil krevje mykje av 
klubben, men vil stryke oss på lengre sikt. Fleire har og fått teke grasrottrenar modular og andre 
relevante kurs både aktivt og digitalt. 

 



Bilete frå årets J13-lag. 

 

6. Den sportslege aktiviteten 

2021 har vore nok eit unntaksår for fotballen, men vi ser lyset der framme. Det å få opp eit sportsleg 
utval som har fungert godt og trenarar er for det meste på plass til 2022. Det vart KM gull på Hareid 2 
og A-lag herre beheldt plassen i 4 div med nød og neppe. Damelaget har og hatt ein ok sesong trass 
ei lita spelarguppe.  Sjå elles eiga årsmelding frå sportsleg utval, samt årsmeldingane frå laga.  

Det vart arrangert TINE fotballskule med lokale instruktørar frå seniorlaga og juniorlaget i august, 
over 4 dagar i august med mange deltakarar i alderen 6 - 12 år. 

 

7. Spelarutvikling og hospitering 

* Det ser ut til at hospiteringsmodellen fungerer bra. Nokre saker har det blitt å handsame for sport, 
men ikkje urovekkande mange. Det ser ut til at dei aller fleste trenarane i fotballgruppa er samstemte 
i at hospitering oppover er ein nøkkel til suksess.  

* Vi har dessverre ikkje hatt ein eigen spelarutviklar i år heller. For fotballgruppa vil dette vere den 
viktigaste oppgåva å få på plass før ny sesong. Ein spelarutviklar må både kunne  leie ekstratreningar 
og elles følgje opp spelarar (og gjerne også trenarar). 

* Team Søre Satellitt gjeld  for dei som er 12 år. For gutane er dette styrt av Hødd, mens det for 
jentene er styrt av Hødd/Ørsta. Bylag er no for 13 åringane. Når ein vert 14 år, er det kun kretslag og 
regionssamlingar for dei aller beste i vår krins. 

 



8. Administrativ adelskalender 

15 år: Trine Årsbog, Eiliv Tore Howlid 

10 år: Cecilie Skeide, Siw-Monica Brandal 

5 år: Ingar Hovden, Ørjan Engen Grimstad 

9. Spelarar på talenttiltak 

Bylagssamlingar (Team Søre 13 åringar): Håkon Andre Husøy Vik, Karsten Lennon Vasstrand Hodge 

Team Søre Satellitt (12 åringar): Romeo Philip Mhende Hareide, Tobias Skeide Bigset, Denis 
Gawedzki, Gabriel Røren Kvalsvik, Maksymilian Ignacy Bolek, Rolf Hauknes, Storm Overå Nordstrand 

I tillegg har fotballgruppa hatt spelarar på smågute- og småjentenivå på kartleggingssamlingar.  

 

10. Oppsummering 

Koronapandemien har også i 2021 prega fotballkvardagen på mange vis, men laga har fått spele 
mange kampar og vi ser fram til 2022 og normalsesong. Vi har god tru på at ny ending i organisering 
av styrearbeidet og arbeidet med ny sertifisering som kvalitetsklubb vil løfte Hareid IL fotball. Skal vi 
lukkast med dette må både styrearbeid og møteplassar for trenarar og lagleiarar styrkast, og ein må 
få endå fleire til å styrke kompetansen som trengs.  

 
Damelaget til Hareid spelte i år 4.divisjon med sitt 9’ar-lag. 

 

Hareid 22.11.2021 

Styret 



Trenar-/ Lagleiarliste 2022 Hareid 04.01.2022                         
Fødselsår Lag Trenar/Lagleiar (T/L) Tlf. Mail

2015 MG7 Joachim Moldskred HT 90017823 joachim.moldskred@gmail.com
Kim-Tore Leirbekk Husøy HT 91688354 kim-tore@hotmail.com
Christer Haddal HjT 99576758 christer_haddal@hotmail.com
Fredrik F. Abrahamsen HjT 91742420 fre.abrahamsen@gmail.com
Thomas Pedersen HjT 90366631 pedthom5@gmail.com
Trond Jarnes HjT 95081372 tjarnes@hotmail.com
Janita Naustenget L 40294570 janitaholstad@gmail.com

2014 MG8 Bjørn Vegard Bjåstad HT 97167057 bvegardb@gmail.com
Marcus Brandal HjT 92062566 marcus_brandal@hotmail.com
Kim-Tore Leirbekk Husøy HjT 91688354 kim-tore@hotmail.com
Ingar Hovden HjT 99649989 ih@jets.no
Magnus Sveen HjT 99326419 fridadigranes@hotmail.com
Odd-Magne Brandal L 90579336 odd.magne.brandal@gmail.com

2012-2015 MJ7-8-9-10 Silja Øvrelid HT 98419650 siljaovrelid@gmail.com
Georg Eikrem Olsen HjT 91793227 georg.olsen@live.no
Hilde Årsbog Bjåstad HjT 46922292 hilde.bjaastad@gmail.com
Daniel Jacobs HjT 40530384 danieljakes050505@gmail.com
Arve Nytun HjT 95707431 nytun@hotmail.com
Grzegorz Janiak HjT 90045492 berocro@wp.pl
Halvard Grimstad HjT 97614879 halvardg85@gmail.com
Øyvind Grimstad Gryt HjT 99639491 julianne.skulstad.gryt@gmail.com

2013 MG9 Espen Beiermann HT 92081193 espenbeiermann@hotmail.com
Vidar Longva HjT 97014421 Vid_longva@hotmail.com
Benjamin Reite HjT 98633394 Benreite@gmail.com
Steffen Urke L 95755255 steffenurke@yahoo.no

2012 MG10 Andre Nupen HT 94817441 Nupen83@hotmail.com
Lars-Petter Bjørlykke HjT 99560719 lars-pbj@hotmail.com
Daniel Slettebakk HjT 99627896 Danielslettebakk@hotmail.com
Kristian Angelsen L 93426072 angelsen_k@hotmail.com

2011 LG11 Anders Eidsvik HT 97712680 anders_eidsvik_@hotmail.com
Bjørnar Nesset HjT 48221535 bjornar.nesset@ulmatec.no
Tommy Moldskred HjT 99583985 tmolds@gmail.com
Johannes Knardal HjT 95734848 vegard.knardal@gmail.com
Adolphus Jacobs HjT 40541358 ajacobs984@gmail.com
Sigrid Jønsson L 97156001 sigridxjons@gmail.com

2010 LG12 Lars-Petter Bjørlykke HT 99560719 lars-pbj@hotmail.com
Ingar Hovden HjT 99649989 ih@jets.no
Karol Jaszewski HjT 94986647 k.jaszewski@gmail.com
Anders Eidsvik HjT 97712680 anders_eidsvik_@hotmail.com
Jan Robin Haraldsvik HjT 95869037 jrharaldsvik@gmail.com
Christoffer Bakkely L 92262523 christoffer.bakkely@gmail.com

2008-2009 SG13-14 Joar Gjerde HT 90080356 gjerdejoar@gmail.com
Cecilie Skeide HT 91880805 cecilieskeide@hotmail.com
Hogne Grimstad HjT 90996345 hogne.grimstad@gmail.com
Jan Endre Rise HjT 90080298 janendre.rise@tussa.com
Håvard Bjåstad HjT 95766918 haavardbjaastad@icloud.com
Gustav Bjørlykke HjT 41477584 gustavklov@hotmail.com
Roger Hauknes HjT 90877777 90877777.no@gmail.com
Jan Ove Hareide HjT 41574690 Jaovha@online.no
Sigbjørn Nordstrand HjT 48042352 toril.overaa@gmail.com
Evelyn Røren L 48005180 evelyn.roren@gmail.com
Olav Korshaug L 95087420 olav@korshaug.com

2007-2011 SJ13-14-15 Ottar Eiksund Røyset HT 97797373 ottar44@hotmail.com
Geir Børre Røyset HjT 45424525 gbrrr3@hotmail.com
Ole Kristian Øvrelid HjT 95072274 ole.ovrelid@spenncon.no
Per Håkon Kleppe HjT 91770678 phkleppe@gmail.com
Siw Monica Brandal L 99597172 siw-monicabrandal@hotmail.com

2006-2007 G16 Oliver Sulebakk Sylte HT 47910778 oliver.sylte@outlook.com
Hermann Heimland HT 98139107 herman.heimland@gmail.com
Christian Aasmo HjT 97087881 caasm@online.no
Christoffer Bakkely L 92262523 christoffer.bakkely@gmail.com
Marius Haugen L 92653967 haugen.marius@gmail.com
Solveig Husby L 97608789 shusby@hotmail.com

2003-2005 G19 Anders Huttner Pilskog HT 41339220 andershttnr@gmail.com

Johannes Christian Riise HjT 90850640 jcriise@gmail.com
Peter Liavåg L 41201450 peter.liavag@hotmail.com

B-Lag Herrar Eiliv-Tore Howlid HT 90022264 ethowlid@gmail.com

Emil J Dahlen Folkestad HjT 95098478 emilfolk@hotmail.com
Kenneth Nicolaisen L 93059202 nicolaisenkenneth@gmail.com

A-Lag Damer HT
Beate Rise Gaasø HjT 41663942 gaaso@hotmail.com
Silja Øvrelid MHj 98419650 siljaovrelid@gmail.com
Cecilie Skeide MHj 91880805 cecilieskeide@hotmail.com

A-Lag Herrar Hans Gisle Holstad HT 41428623 hansgisle@hotmail.com
Vagn Scheide Mork HJT 91661812 vagn@madmedia.no
Lars-Petter Bjørlykke HjT 99560719 lars-pbj@hotmail.com
Vidar Vollsæter MHj 90697732 vidar.vollsaeter@tussa.com
Gullvald Kløvning MHj 97729153 gullvald@tele2.no
Knut Helge Hovden Matr 97114265
Ola Kalvø Vattøy L 47362493 olakv@hotmail.com

Fotballstyret Leiar Kenneth Nicolaisen Le 93059202 nicolaisenkenneth@gmail.com
Nestleiar Anders Eidsvik Nl 97712680 anders_eidsvik_@hotmail.com

Sport Barn Kim-Tore Leirbekk Husøy SB 91688354 kim-tore@hotmail.com
Sport Ungdom Einar Orten Trovåg SU 90137211 trovaag@gmail.com

Sport Menn Emil J Dahlen Folkestad SM 95098478 emilfolk@hotmail.com
Sport Damer Cecilie Skeide SD 91880805 cecilieskeide@hotmail.com
Sport Keeper Silja Øvrelid SK 98419650 siljaovrelid@gmail.com

Verdikom. Evelyn Røren FP 48005180 evelyn.roren@gmail.com
Arrangement Solveig Husby Al 97608789 shusby@hotmail.com
Drift anlegg Sindre Breivik Da 40243522 sindre.b@tussa.com

Økonomi Terje G. Balsnes Øk 94262699 tbalsnes@gmail.com
Materiell Silja Øvrelid Ma 98419650 siljaovrelid@gmail.com

Web redaktør Anders Huttner Pilskog WR 41339220 andershttnr@gmail.com
Adm Ola Kalvø Vattøy DL 47362493 daglegleiar@hareidil.no











Årsmelding Hareid a-lag 2021 

 
Trenere 

Kim-Tore Husøy (hovudtrener) 

Ørjan Engen Grimstad (Assistent) 

Ola Kalvø Vattøy og Håvard Bjåstad fungerte som lagleder utover sesongen. 

 

Spillere 

Rikard Osnes, Hermann Heimland, Nauris Driksna, Kim Alvestad, Christian Korshaug, , Lars 
Roar Holstad, Fredrik Andresen, Ørjan Engen Grimstad, Martin Longva, Ruben Kenneth 
Brandal, Ola Kalvø Vattøy, William Valde Bigset, Sebastian Bjørlykke, Joar Møller, Håvard 
Bjåstad, Petter Worren, Gabriel Petterson, Daniel Pilskog, Johannes Knardal, Christoffer 
Ottesen, Bartek Balawender. 

 

Sommeren 2021 mistet vi følgende spillere: Andreas Nesset, Markus Hareide, Henrik 
Holstad, Tarje Dimmen Riise, Bastian Rasmussen, Håkon Tormodsæter og Iver Skeide som 
alle flyttet for å studere.  

Joachim Moldskred legger opp før sesongen. 

Vi henter opp flere fra juniorlaget etter hvert som spillere reiser for å studere. Dette er 
spillere som Bartek Balawender, Daniel Pilskog, Johannes Knardal, Christoffer Ottesen og 
Gabriel Petterson. 

Iver Skeide melder overgang fra Hødd 

Petter Worren melder overgang fra Herd 

Håvard Bjåstad og Joar Møller er tilbake fra skade. 

 

  

Sesongen var preget av korona nok en gang. Og vi merket tydelig at det var en stor mangel 
på motivasjon fra både spillere og trenere. Og fra Hareid som klubb. Jeg som trener hørte 
lite eller ingenting fra klubben i denne perioden og ikke blei det mulig å skaffe en Lagleder til 
laget selv om jeg meldte om dette tilbake i mars, at vi ikke hadde en lenger etter at Rune 
Holstad gav seg etter 2020 sesongen.  

Når koronarestriksjonen lettet sommeren 2021 så blei det klart at det skulle spilles halv serie 
med oppstart 19 august og det skulle være vanlig opprykk og nedrykk. 

Kamper 

Emblem-Hareid 0-5 



Hareid-Rollon 0-1 

Hareid-Langvåg 1-2 

Larsnes/gursken-Hareid 3-2 

Hareid-Hovdebygda 0-1 

Sif/hessa-Hareid 3-0 

Hareid-Nordborg 1-2 

Hødd2-Hareid 2-0 

Hareid-Herd 1-4 

Hareid-Bergsøy 0-3 

Valder- Hareid 1-3 

 

Etter seier i siste kamp og at Hødd 2 rykket opp holdt vi oss i 4 dividjon i 2021!  

 

 

 

 

 

Nok en gang er det en sesong som er preget av korona. Og jobben med å holde 
spillertroppen motivert var ekstremt vanskelig. Vi prøvde å holde treningene i gang uten at 
der va noen møteplikt. 

 

 

 



ÅRSMELDING 2021 

HAREID DAMELAG 

 

 
 

Hovudtrenar: Bård Grimstad 

Hjelpetrenarar: Kjell Arne Øvrelid, Kevin Hestholm og  

                             Ørjan Engen Grimstad (delar av sesongen ) 

Lagleiar: Lena Kathrin Hansen 



Spelarar: Andrine Myrene Teigene 3, Frida Leticia Wetterhus 
Jensen 7, Andrea Holstad Grimstad 8 (3), Anne Fjelly Mork 7, 
Sandra Sarabanathan Moldskred 8 (1), Shaajeena Jeyathas 8 
(2), Andrine Rise Gaasø 8 (1), Kristiane Worren 1, Helene 
Sjåstad Kleppe (kaptein) 8 (6), Caroline Nykrem Korshaug 8 
(1), Oline Røyset 3, Ragna Riise Grimstad 3, Andrine Øvrelid 7 
(1), Malin Bøe Velsvik 5, Hilde Årsbog Bjåstad 4 (13), Hanna 
Holstad Grimstad 2 (4),Louise Goksøyr Ulstein 1, Anne-Liv 
Holstad 1, Hedda Nipen Tretnes 2 

 

Gjennom sesongen har vi hatt tre spelarar som har hospitert 
frå J15: Ragna Riise Grimstad, Oline Røyset og Hedda Nipen 
Tretnes. I tillegg til desse tre, har også Andrea Holstad 
Grimstad og Malin Bøe Velsvik, spelt med J15, men alderen 
tilsei at dei høyrer til damelaget. 

Hilde Årsbog Bjåstad har høyrt til  i treningsgruppa til 
G16/G19, men har og spelt kampar for oss. 

 

Jentene har hatt 3 treningar i veka gjennom det meste av 
året, men berre 2 treningar i veka under sesongen. Dei har 
samarbeida med J15 for å prøve å få ei større treningsgruppe 
og for at steget opp til damelaget ikkje skal være for stort. 

Då vi har hatt ein veldig liten spelarstall, valgte vi i år å spele 
9ar fotball. I to av kampane har vi berre hatt 10 spelarar med. 

 

 



Resultater : 

 

Hareid – Brattvåg 1-2 

Aksla – Hareid 1-3 

Hareid – Stordal/Stranda 1-3 

HaNo/Harøy – Hareid 4-0 

Bergsøy/Gjerdsvika/Gursken – Hareid 1-11 

Hareid – Vigra 6-0 

Hareid – Hornindal 6-1 

Åheim/Selje/Vanylven 4-4 

 

 
Midlertidig tabell, då det fortsatt gjenstår nokre kampar. Det 
er likevel klart at Hareid tar ein 4. plass på tabellen. 

 

 

 

 



 
 

Legg ved 2 bilder, for å få med litt fleire av spelarane. 



 

Vi har ikkje hatt treningskampar i år, då vi sleit med å 
finne motstandarar. God prestasjon å klare ein 4. plass 
til tross for veldig liten stall, der vi og har benytta 
spelarar som la opp for eit og to år sidan. Laget har 
bestått av spelarar frå 14 til 19 år. Styret bør sjå kva 
strategi ein må legge for å opprettholde eit tilbod om 
damelagsfotball i Hareid IL i åra framover. Antall 
spelarar som kjem opp frå aldersbestemte lag er for 
liten til å få eit godt trening og kamptilbud for damene. 
Det bør jobbast med å få med spelarar som har våre 
med tidligare år. Dette har trenar/lagleiar teamet prøvd 
på i år, utan å lukkast. 

 

Lena K Hansen - Lagleiar 

 



Årsmelding Hareid 2 - Senior 

Trener – Eiliv-Tore Howlid, trener Emil Folkestad (SU) & lageleder Kenneth Nicolaisen 
 
Spillere 
Ole André Nevstad Kragset, Kenneth Nicolaisen, Are Olav Riise, Benjamin Slettebakk, Eiliv-
Tore Howlid, Emil Johannes Dahlen Folkestad, Fredrik Fagerli Abrahamsen, Jan Robin 
Haraldsvik, Karol Jaszewski, Odd-Magne Brandal, Ulrich Kurseth, Joakim Skarbø, Oskar 
Fevang, Kristen Haddal Røssevoll, Ola Kalvø Vattøy, Lars Petter Bjørlykke, Daniel Reite, Kurt 
Haddal 
Har også hatt spillere som har vært med på trening, men ikke kamper. 
 
Treningsmengde – 2 dager i uken, 1.5 time – Onsdag (Hadarhallen/ute) og Søndag 
(Hadarhallen/ute) 

 
 
 
 
 
Har forsøkt å gjennomføre en felles sosial samling med fotballgolf og annet kjekt 
 
7. Har generelt gått bra heile sesongen. Var veldig bra vi fekk bytta frå 11 til 7 før 
sesongen. Vi hadde knapt med folk i starten av sesongen og kampane, men det tok 
seg kraftig opp. Oppmøte med 24 stk pr trening er fantastisk! Det viser at vi er eit 
tilbud fleire sett pris på. 



Årsmelding Hareid 2 - Senior 

 
8. Eventuelt 

 
 
 
På førehand takk. 
 



Årsmelding Hareid G19 - 2021 

Trenar: Anders Hüttner Pilskog 
Hjelpetrenarar: -  
Lagleiar: Peter Liavåg 

 
Spelarar: 

Ivar Oskar Brandal  
Adolphus Jacobs 
Johannes Knardal 
Christian Nykrem Korshaug 
Sondre Holstad 
Filip Moldskred 
Robel Berihu 
Patrick Hansen, ikkje spelt kampar 
Ole Martin Liavåg, flytta etter sommaren  
Benjamin Riise Erdal 
 
Juniorspelarar (og dei som var eitt år eldre) frå A-laget som blei med G19 visse kampar: 
Sebastian Hansen Bjørlykke 
Andreas Nesset Jr (berre treningskampar) 
Tarje Dimme Riise (berre treningskampar) 
Markus Hareide (berre treningskampar) 
Natnael Belay (berre treningskampar) 
 
Hospitantar:  
Stian Roset, Hilde Årsbog Bjåstad, Gabriel Olav Peterson, Daniel Hüttner Pilskog, Emil Olai 
Hasund, Christoffer Ottesen, Andreas Knardal, Eskil Grimstad Kirkebø, Laurits Dimmen 
Riise, Bartek Balawender, Eskil Bjørlykke Naustenget, Victor Peterson 
 
 
Spelarar som har hospitert med A-laget: 
Johannes Knardal, Adolphus Jacobs, Christian Nykrem Korshaug, Benjamin Riise Erdal, 
pluss fleire hospitantar. 

 

Treningsmengd: 

Hareid G19 har meir eller mindre under heile året trena 4 gongar i veka. Sidan hausten har 
treningstidene våre måndag, onsdag, fredag og søndag (i Hadarhallen). Det har jamt over vore 
bra oppmøte på desse treningane. Vil hevde at vi har bygt ein ganske god treningskultur, der 
dei aller fleste møte svært ofte. Under hausten sank oppmøtet noko, då nokre slutta/flytta, men 
framfor alt fordi A-laget begynte å spele kampar igjen. 6/7 spelarar frå juniorlaget si 
treningsgruppe hospiterte opp og blei ein fast del av treningsgruppa til A-laget. I tillegg til at 
fleire spelte kampar med A-laget. Då er det heilt naturleg at vi blei litt færre på jr-treningane.  

Dialogen med hovudtrenaren til A-laget var svært god under sesongen, spesielt under hausten. 
Då klarte vi å tilpasse belastninga godt, slik at mange spelarar kunne bidra på begge laga – 
både i trening og i kamp. 



Årsmelding Hareid G19 - 2021 

Mange spelarar som trena med G19 under hausten fekk totalt sett eit svært godt 
treningstilbod. Mange hospiterte som sagt enten opp på A-laget, eller trena med G16 i tillegg. 
Dermed hadde mange eit tilbod om 5-6 økter i veka. Noko fleire deltok på, utan at vi fekk 
nokre skader. 

 

Treningskampar:  

Hareid – Hasundgot 10-1, Bergsøy – Hareid 4-4.  

 
Seriekampar:  

Hareid – Volda/Hovdebygda 2-3, Hareid – Langevåg 2 6-1, 
Brattvåg/Norborg/Harøy/Ravn 2 – Hareid 1-2, Aksla/Guard– Hareid 5-4, Hareid – Rollon 
1-2 

Tabell 2.-divisjon: 

1. Rollon (15) 
2. Aksla/Guard (12)  
3. Hareid (6, 15-12)  
4. Volda/Hovdebygda (6) 
5. Langevåg 2 (6)  
6. Brattvåg/Norborg/Harøy/Ravn 2 (0) 

 
Spelarstatistikk: 

Ivar Oskar Brandal (3), Stian Roset (6), Eskil Grimstad Kirkebø (1), Hilde Årsbog Bjåstad (3),  
Gabriel Olav Peterson (4), Markus Hareide (2-1), Benjamin Riise Erdal (7), Adolphus Jacobs 
(6), Daniel Hüttner Pilskog (6-2), Tarje Dimmen Riise (2), Andreas Nesset (2), Johannes 
Knardal (6-1), Christian Nykrem Korshaug (4-2), Sebastian Hansen Bjørlykke (5-9), Emil 
Olai Hasund (4), Sondre Holstad (7-2), Christoffer Ottesen (6-2), Andreas Knardal (3), 
Robel Berihu (2), Laurits Dimmen Riise (7), Bartek Balawender (7-1), Eskil Bjørlykke 
Naustenget (6-1), Simen Bellen (2-3), Natnael Belay (2-3), Ole Martin Liavåg (2). 

*Har berre lagt til antal mål spelarane evt. har scora, har ikkje oversikt over antal assist. 

*Dei to treningskampane vi har spelt er medrekna i spelarstatistikken. 

 

 

 

 



Årsmelding Hareid G19 - 2021 

Oppsummering: 

Oppsummert so synest underteikna at Hareid G19 har fortsett å ta steg i riktig retning. Nok eit 
år fekk vi ein sesong som blei annleis enn tenkt. Eigentleg var planen at vi skulle spele 
vinterkvalikk til 1. divisjon, men dette blei som kjent ikkje noko av.  

Reint resultatmessig var 2020-sesongen betre – men då bestod laget vår av ein majoritet 
etablerte A-lagsspelarar. I år var første sesongen der vi hadde eit juniorlag som var det same 
både på trening og i kamp. På papiret hadde vi eit yngre og mindre erfarent lag i år. Men sjølv 
om resultata i år var dårlegare, so har vi tatt store steg spelemessig. I løpet av kampane denne 
sesongen synest eg det har vore mogleg å sjå tydlege trekk for korleis vi ønskjer å spele 
fotball. Dette er underteikna mykje stoltare av enn noko anna mogleg resultat kampane kunne 
ha gitt.  

I tillegg må det nemnast at i alle dei tre kampane vi tapte, so tapte vi berre med eit mål, og var 
på full høgde med motstandar ofte. 

Årets sesong gir eit godt grunnlag for neste år. Då vi endeleg får ei ganske stor juniorgruppe 
mtp. alder. Dette vil gi nye moglegheiter og utfordringar, som vi ser fram imot.  



Årsmelding G16 2 , fødd 2006 
Hovudtrenar: Johannes Christian Riise 

Lagleiar: Solveig Husby 

 

Spelarar: 

Bartek Balawender 

Jonas Husby Holstad 

Eskil Grimstad Kirkebø 

Amund Hjørungnes Riise 

Laurits Dimmen Riise 

Eskil Naustenget Bjørlykke  

Sajivan Esan  

(Ragna Riise Grimstad) 

 

Har slutta i løpet av sesongen: 

Victor Gmah Peterson  

Even Djupvik Korsnes 

Peter Olav Pilskog Bitocchi 

Martinus Pedersen Rise 

 

 

Året starta bra, med mange gode treningar. Vi har halde 3-4 treningar kvar veke og 
frammøtet har vore svært bra.  

Gruppa har vore positiv og svært treningsvillig.  Fleire spelarar ligg på over 95 % 
frammøte og dei aller fleste ligg over 75% 

 

Laget var meldt inn i 2.divisjon, 9’ar, då har hatt litt for få spelarar for å kunne 
gjennomføre 11’ar. Seriespel i 2.div 9ar på starten av sesongen gav oss fleire jamne 
kampar, men dessverre nokre mål for mange feil veg. Ragna Riise Grimstad har vore 
saman med oss på treningar og ein del kampar, og har bidrege til å ha ein stabil stall.  

Vi har fått spele nokre 11’ar-kampar, då gjerne som treningskampar mot Hødd.  

I løpet av sesongen vart det vanskeleg å stille med lag, og laget blei difor trekt frå 
seriespel. G16 1 og G16 2 blei slått saman saman til eitt lag. G16 1 hadde nokre av 
dei same utfordringane, då fleire av spelarane deltok på kampar for juniorlaget og A-



laget. Johs tok over trenarrolla for dette nye laget.  Laget spelte 2.divisjon, 11’ar. Vi 
møtte fire lag i seriespelet då Covid gjorde at vi ikkje kunne spele mot alle laga i pulja 
vår. Spelearane på dette nye laget treng litt tid for å bli kjend med kvarandre, og 
resultata gjekk ikkje heilt i vår favør.  

Plana var å delta på Norway Cup, men vi innsåg tidleg at det var stor sjanse for at 
dette vart avlyst i år også – noko vi hadde rett i. 

 

 

Sesongen 2021 vart ein spesiell sesong for oss, som med dei andre laga i klubben 
og verda for saks skuld.  

Vi hadde likevel god utvikling og positiv stemning i gruppa.  

 

 

 

 

 

 



Haried J 15 
 

Trenara: 

Ottar Røyset Trener og Oppmann 

 

 

Spillere: 

Født 2012:  

Anne-Sofie Bøe Velsvik  Emilia Dimmen Naustenget  Malene Auberg Nesset 

Signe Lennea Knardal  Vida Hovden    Hedda Tretnes 

Maiken Kiøning 

Født 2011: 

Borghild O Bakke Holstad Oline Røyset    Ottine Bjørlykke Naustenget 

Ragna Riise Grimstad  Sarah Garnes    Synne E Wetterhus Jensen 

Mina Skeide 

Født 2010: 

Andrea Holstad Grimstad Malin Bøe Velsvik  

Født 2009: 

Shaza Thaer Sahoud    

 

 

Treningsmengd: 

Vi har gjennomført to treningar i veka. Vi har nytta oss av både KGB og Hadarhallen. Oppmmøte har 
vært bra og det er en sammensveiset gruppe som har det artig i lag. 

Flere av jentene har også fått utfordringer på høyere nivå.  Flere har fått trene og spilt med 
damelaget og noen har fått spilt med G 16  

 

Vår sesongen ble avlyst på grunn av Corona, men vi har spilt en hel høst sesong.  

Vi har i år spilt 9 og 11er fotball som har vært uvant for flere, men en viktig steg i utviklingen innen 
fotball. Det har vært problematisk å spille inn en stabil spillergruppe, ettersom flere har slitt med 
skader og sykdom i høst, som har igjen vist seg i resultatene i serien. 

 



 

Flere av spillerne trener alternativt også og det er en god treningskultur  

I år har Ottar Røyset fungert som trener og oppmann. Det har til tider vært problematisk å ha kun en 
person som styrer både trening og det administrative, men det har gått greit.  

 

 

 

Serie 

Vi har deltatt i 2. div i 9er/11er serien J15. Sesongen ble noe amputert, ettersom det ikke ble 
gjennomført vår sesong på grunn Covid. Vi kom på siste plass, men n del av resultatene står ikke i stil 
med jentene sin prestasjon.  

 

 

Mål: 

5 Ragna Riise 

2 Oline Røyset 

2 Andrea Grimstad 

2 Emilia Naustenget 

2 Maiken Kiøning 

1 Malene Auberg 

1 Malin Velsvik 

1 Mina Skeide 

1 Signe Knardal 

 

Før sesongen så spilte vi også internkamper mot G13 og G14 for å starte treningene inn mot å spille 
9er eller 11er.  

 

Dommer: 

Flere av jentene er klubbdommere og har vært med å dømt aldersbestemte lag, både i serien og 
miniturnerninger.  

 

 

 



Sportslegframgang: 

Alle jentene har hatt stor sportslig fremgang. Flere har deltatt på kamper med andre lag på et høyere 
nivå. Vi har jobbet mye med intensitet i spillet og det har gitt resultat. Jentene har imponert når vi 
tenker på at vi har hatt en liten stall og måtte supplert med flere J13 spillere. Flere av de J 13 
spillerne som har fått prøve seg på J15 har tatt denne utfordringen og nivået veldig godt. Det lover 
bra for fremtiden.  

Økonomitiltak: 

Vi har ikke gjennomført noen økonomiske tiltak for 2020 sesongen, ettersom det ble klart tidlig at 
Norway Cup. Vi skal ha noen penger på bok med tanke på Norway Cup men har ikke oversikten 
lenger etter klubben har tatt over økonomistyringen.  

 

Utfordringar 

- Trenerkabal 

Vi har noen utfordringa når det gjelder trener ressurser. Det har kun vært en trener i år som 
også har dekt oppmann jobben.   

 
- Utstyr 

er et behov for at heile klubben går gjennom utstyr og at vi blir enige om hvilken 
retningslinjer vi skal ha for oppbevaring av utstyr. J 15 ballene har forsvunne flere ganger, og 
vi finner dem igjen i andre lags ballnett gang på gang.  

 

2022 

Dette er dette laget sin siste sesong i lag. 06 og 05 jentene går nå opp på damelaget, 08 jentene blir 
stammen i et nytt J15 lag att med 09 jentene. Målet er å spille i 11er neste sesong. 

 

 

 

Ottar Røyset 

 

 



Lagbilde: 

 



 



 



ÅRSMELDING 2021 - HAREID IL FOTBALL - GUTTER 13 ÅR  

 

1. Fotball Gutter 13 år f. 2008. 

2. Trenere: Joar Gjerde, Hogne Grimstad, Jan Endre Rise Håvard Bjåstad og Gustav Bjørlykke 
Lagleder: Olav Korshaug og Christoffer Bakkely/Marius Haugen 

3. Vi er pr i dag 23 spillere: 
Av disse er det 19 som er fødde i 2008 og 4 stk som er fødde i 2007 
Vi har på det meste vært 26 spillere i gruppa inkludert 5 stykker fra 2007 kullet. 

4. Treningstider: 
Sesongen 2021 har vært normal mht treninger. 
Vi har hatt 3 treninger i uka gjennom heile sesongen der en av disse har være i Hadarhallen  
Når seriespillet har pågått har vi har to treninger i tillegg til kamp 

5. Vi har i 2020 sesongen stilt med 2 lag (Hareid 1 og Hareid 2) i serien:   
Vi har hatt ett 9’er lag og ett 7’er lag, begge disse har spelt på nivå 2. 
Vårsesongen blei spesiell med sein oppstart av sesongen grunna Korona tiltak og mange 
omberamminger av kamper. Hareid 1 fikk spille alle sine kamper på vårsesongen, mens Hareid 2 
fikk spelt kun 2 av seriekampene i vårsesongen grunna Korona tiltak mot lag fra Ålesund 
regionen. 
Haustsesongen har blitt spelt som normalt for begge laga 
Ingen Cuper er spelt denne sesongen 

6. Økonomitiltak: 
Det har blitt gjennomført en innbetaling fra alle forelde til lagskassa, vi har i dag 11 000,- i 
denne. 

7. Sosiale arrangement:  
Det har ikke blitt arrangert sesongavslutning med et sosialt innslag ennå, dette vil bli gjort før 
årsslutt.  

  



8. Generelt 
Det har gjennomgående vært svært godt oppmøte blant spillerne på kamper og på treninger 
Resultatmessig har begge laga klart seg greit i sine grupper, det har nok vært størst utfordring 
for Hareid 2 som har veldig stor spredning av ferdigheter i laget. 
 
En av utfordringene vi har hatt i sesongen er at vi har fått flere nye spillere som enten har spelt 
lite fotball eller har ingen fotball erfaring. Dette har ført til store utfordringer både på treninger 
og på kamper grunna veldig stor forskjell i ferdigheter i spillergruppa.  
 
Positivt at vi har fått Håvard og Gustav inn i trenergruppa, eneste utfordringa at de har hatt 
begrensa kapasitet i haust når seriekampene har pågått både for G13 og A laget.  
 
Foreldrene har bidratt positivt med kjøring til bortekamper og som kampverter på 
hjemmekampene samt smittesporingen som det har blitt stilt krav til. 
 
Vi har som første sesong spelt i Ungdomsklassa med innrapportering av kamper i FIKS samt 
utnevnte dommere fra kretsen. Her har vi blandede erfaringer. 
 
 



ÅRSMELDING 2021 -   JENTE 13  (2008) 

 

STØTTEAPPARAT: 

Hovedtrenarar- Per-Håkon Kleppe – Magnar Grøttå 

 Hjelpetrenar--Bjørn Brekke  

Lagleiar- Siw-Monica Brandal 

 

SPELARAR: 

Nathalie Brandal-  Andrine Hestad Brekke - Sigrid Brandal Drevland - Alida Grøttå - Julie Sjåstad 
Kleppe - Thanura Premakumar - Lisa Utgård Rolfsrud - Pranaya Selva - Ada Strømsjordet- Kristine 
Severine Lillebø-Andrea Kvalsund-Annie Grøttå-Anna Louise Holstad-Wictoria Pierzynovska- Elvira 
Stamnes-Anna Maria Pilskog Bitocchi-Lone Bigset Finvik 

 

Vi har trent på Hareidsmyrane stadion ein gong i veka og i Hadarhallen ein gong i veka. 

Nokre av jentene har hospitert på J15 på kampar 

Jentene har ganske godt oppmøte på treningane, men det varierer litt pga at en del har mykje andre 
aktivitetar.  

Vi  har spelt 9-er serie i 2.divisjon og møtt Ørsta, Emblem, Skodje/Ellingsøy, Sif/Hessa, HaNo . 

Vårsesongen vart ganske amputert pga smittesituasjonen og fleire kampar vart utsatt og avlyst. 

Vi har vunne en kamp og hatt to uavgjort, resten tap. 

Mange av kampane var jevnare enn resultatet tilsa. 

 

ØKONOMITILTAK/SOSIALT 

Det har våre lite  økonomitiltak denne sesongen, men vi får inn nokre kroner på Spond Cashback og 
vi hadde et Spond lotteri der vi fekk inn nokre tusen til lagskontoen. Så vert det sikkert kiosksalg på 
grendacupen som kjem godt med sida vi tenke det vert Norway Cup neste år. 

Vi planlegg ei avslutning no før jul. 

Vi brukar  Spond  flittig, der må foreldra eller spelarane svare ja eller nei både til trening og kampar. 
Det vert også gitt informasjon der i tillegg til facebook-gruppa vår. 

Vi startar opp med felles treningar attmed 2007, 2009 og 2010- modellane no når sesongen er over 
og hovedtrenar vert Ottar Røyset. 



 

 

Mvh Siw-Monica Brandal 

 

 

 

 

 



ÅRSMELDING 2021, GUTAR 12 ÅR (f.2009). 

 

 

 

1. Årsmeldinga gjeld gutar 12 år, fødde 2009.  
 

2. Hovedtrenar har vore Cecilie Skeide. Hjelpetrenarar har vore Roger Hauknes, Sigbjørn 
Nordstrand og Jan Ove Hareide. Lagleiar Evelyn Røren. 
 
 

3. Namn på spelarar som starta i januar 2021: 
Malach Mabior Alier 
Tobias Skeide Bigset 
Jakob Fuglseth Bjåstad 
Maksymilian Bolek 
Elias Fjelle 
Maksym Fras 
Denis Gawedzki 
Isak Nerland Gjerde 
Romeo Hareide 
Rolf Hauknes 
Markus Husby Holstad 
Gabriel Røren Kvalsvik 
Elias Indreflø Mork 
Storm Overå Nordstrand 



Audun Lyder Røyset 
Elias Kragset Røyset 
Nils Skapsts 
 
Laget består pr. i dag 13.11.21. av 17 spelarar.  
 
7 av desse spelarane har vore deltagarar på Satelittsamlingar i regi av kretsen: 
Tobias Skeide Bigset 
Maksymilian Bolek 
Denis Gawedzki 
Romeo Hareide 
Rolf Hauknes 
Gabriel Røren Kvalsvik 
Storm Overå Nordstrand 
 
 

4. Sesongen 2021 har vi trena tysdagar (1800-1930, KGB), torsdagar (1800-1930, hallen) og 
fredagar (1800-1930, hallen). Fleire av spelarane har også deltatt på ekstratreningar dei 
laurdagane det har vore tilbod om det. I sommarferien fekk alle på laget tilbod om å trene i 
lag med G13, og dette tilbodet varte også utover hausten i tillegg til dei vanlege treningane.  
 
 

5. Gutar 12 år har i 2021 spelt serie. Vi har hatt 2 lag i seriespel, eit niarlag «Hareid Tornado» og 
eit sjuar/femmarlag «Hareid Kuling». Tornado var oppmeldt på nivå 2. Kuling på nivå 3 (Der 
blei ikkje nivå 3 så dei har spelt nivå 2). Kvart lag har spelt alle sine seriekampar i sine 
respektive puljer. Laga har klart seg godt. 
Der har i tillegg vore spelt treningskampar mot Hareid G13, Hødd og Bergsøy.  
 

6. I 2021 har vi ikkje hatt økonomiske tiltak for laget. 
Før sommarferien hadde vi ei pizzaavslutning på klubbhuset og vi planlegg avslutning før jul 
med pizza, fotballquiz og filmsnuttar frå kampane våre gjennom sesongen. No i november 
blir det i tillegg fotballkamp på Color Line stadion, sponsa av Sparebanken Møre, og 
pizzasamling og framsyning av landskamp på klubbhuset i lag med G11. 
 

7. Gutane viser stadig framgong, interesse og treningsglede. Vi har haldt fram med vektlegging 
av verdiar, haldningar og veremåte i sesongen som har gått. Gutane responderer godt på 
dette og det er god stemning i laget.  
 
 

8. Alle som er nevnt under punkt 2., held fram.  

 

Mvh 

Evelyn Røren, 13.november 2021. 



ÅRSMELDING 2021 – HAREID G-2010 

 

 

Bilde til venstre: Hareid-Bergsøy 10.06.21 girri girri gasja 

Bilde til høgre: pizza på Napoli. Avslutningsfest 2020 sesongen (starten på 2021  ) 

1. Hovudtrenar: Lars-Petter Bjørlykke, 
Hjelpetrenarar: Anders Pilskog, Sebastian Bjørlykke, Ingar Hovden 
Lagleder: Christoffer Bakkely 

2. Vi er pr i dag 10 spelarar: Anusan Esan, David Hovden, Dennis Dimmen Furset, Leon Gjerde-
Sæther, Maxmillian Hansen Bjørlykke, Prajiv Selva, Simon Jøsokbakke Bigset, Thomas Severin 
Bakkely, Wiktor Jaszewski, Omar Khaled Al-Harake (starta vår 2021), Elias Grotheim Haugen 
(slutta sommar 2021) 

Treningstider: 
Vi har hatt 2 faste treningar i veka, tysdag og torsdag. I vinter var det også moglegheiter for 
ekstra treningar på fredagar og søndagar, i lag med 2009. Samt ekstra treningar som ble 
arrangert av klubben. 
 
I starten av året la vi til rette for felles treningar med 2009. Dette gjorde vi for å få det kjekkare 
på trening. Med ei gruppe på 9 gutar, ofte kunn 5-6 på trening, ble det fort kjedeleg og lett 
konfliktar/uro.  
Vi fekk utruleg god hjelp av G-2009 og Cecilie Skeide i løpet av vinteren for å gjennomføre 
treningar, med differensierte grupper. Felles treningane har fungert betre og betre, vi føler det 
har gått ganske smidig utan negative tilbakemeldingar. 
 
Vi ønsker å seie tusen takk til Team Cecilie for all hjelp, vi veit det var til tider utfordrande for 
dei. 
 
Vidare har enkeltspelarar frå G-2011 vist interesse for ekstratreningar saman med oss, og dei 
har også fått vere med på fleire av kampane. Dette blir viktig for oss å vidareføre og utvikle til 
neste år. 
Samt å få på plass eit hospiterings samarbeid, sidan vi skal spele 9ar.   



 

3. Serie:   
Vi har hatt eit 7ar lag i serien. Enkel serie vår og dobbel haust. Mot Hødd, Volda, Ørsta og 
Bergsøy. 12 kamper. Vann 10, 1 uavgjort og 1 tap. 

4. Cup: 
Vi har ikkje delteke på nokon cupar denne sesongen 

5. Sosiale arrangement:  
Sosial kveld med VM-kvalik på storskjerm på klubbhuset. Elles planlegg vi sesongavslutning med 
brus og pizza (eller noko slikt). 

Generelt 
Fjoråret bar preg av turbulens og uryddige treningar og særleg kampar. I år har kvaliteten på treningane 
vore veldig bra, og vi har på mange måtar lukkast i å snu trenden frå tidlegare.  
 
Vi må å skryte mykje av Anders og Sebastian som kom inn tidleg i vår, dette har slått veldig positivt ut i 
gruppa vår, begge har bidratt i større eller mindre grad. Dei har hjelpt til både på trening og som kamp 
ledar. Anders har etter avtale med oss hatt fast rolle som kampledar.  
 
Bruk av villig ungdom er ei løysning som anbefalast til andre lag som har trenger hjelp for å løyse trenar 
kabalen. Håper dette blir eit satsingsfelt for fotballgruppa. 
 
Vi har framleis ein jobb å gjere og vil ha fokus på trivsel og fair play i gruppa. Vi opplever i blant negative 
tilbakemeldingar frå motstandarlag, men trur mykje heng saman med eit inntrykk av laget vårt over 
fleire år. Før kvar kamp har vi ein god dialog med motstandar og snakkar om utfordringane vi har og 
jobbar med. Dette ser ut til å fungere. I alle fall så lenge vi vinn kampane. Tap må lære å takle betre. 
 
 
Helsing  
Team Hareid G-2010 

 



Haried G2011 
 

Trenara: 

Jan Ove Fure (trenar) (Slutter etter sesongen) 

Tommy Moldskred (trenar) 

Anders Eidsvik (trenar) 

Ottar Røyset (trenar) (slutter etter sesongen) 

Sigrid Jønsson 2021 

 

 

Spelara: 22 gutar Vi haren en mindre enn 2020.  

Abilasan Jeyathas Benjamin J Kvalsvik  Benjamin Teigene-Sæter 

Ask W Johansen-Stuen Birk H Grimstad   Brede K Roset 

Emil  Hammervold Lester Jacobs   Gullik Røyset 

Håkon S Nytun  Isak S Andersen   Mario Lillebråten 

Karl R Grimstad  Karsten Øvrelid   Kristian R Mork 

Liam Nerland-Gjerde Noha Teigene Eidsvik  Odin Pedersen Røyset 

Oskar Falty  Phillip Håbakk Moldskred Sander Leikanger Nesset 

Svein Egil Bjåstad (S) Vinter Brandal Johansen (S)  

(S) = slutta  

 

Treningsmengd: 

Vi har gjennomført to treningar i veka. Vi har nytta oss av både KGB og Hadarhallen. Opmmøte har 
vært særs bra og har gitt oss utfordringar i forhold til at vi har hatt til tider begrensa trenarressursar. 
Etter sesongen har vi fått tilført ekstra trener ressurser Adolphus J Jacobs og Johannes Knardal.  

Flere av guttene har i tillegg trent med G11 og lagt inn mye egentrening i form av at de har vært på 
treningsfeltet på egenhånd flere ganger i uka.  

 

Turneringar og serie. 

Vi har deltatt på ei turnering på Høddvoll i år i tillegg til vanlig serie. Vi har stilt med to lag i serien. 
Resultatene har ikke vært de beste, men gleden og viljen til å prestere har vært bra. Vi har delt 
gutane inn i to like lag når det gjelder nivå. 



 

Sportslegframgang: 

Flere av spillerne har vist stor fremgang. Dette ser vi også igjen når flere av guttene har fått spille på 
G11 der de har tatt nivået bra.  Vi legger stor vekt på det sosiale i gruppa i tillegg til at vi nå stiller mer 
og mer krav til disiplin og lydighet på treninger og kamp. Fotballfaglig fokus er pasningsspill og 
overblikk, mye småspill i firkant og brudd. Fokus på posisjoner på banen samt å holde oppe 
intensiteten gjennom hele treningen og kamp. Dette har vi sett fremgang på. 

Kondisjonstrening er noe som vi har med i de fleste øvelsene og som er viktig for våre spillere for å 
videreutvikle spillergruppen.  

 

Økonomitiltak: 

I 2021 har vi gjennomført et økonomiske tiltak retta mot laget.  

Lodd salg. 

I tillegg så har vi Spond Cashback: Dette har også gitt noe inntekt til laget. 

Ettersom Haried IL fotball har tatt over styringen over kontoen så er det vanskeligare å fylge med på 
lagets behov for pengar.  

 

Sosialt: 

Vi har fortsatt fokus på å skape en trygg og sosial gruppe med høyt fokus på Fair Play. Vi jobber også 
med å fremstå som en profesjonell gruppe utad. Etter sesongen arrangerte vi sosialkveld med 
landskamp på klubbhuset. Vi serverte pizza og brus og hadde en hyggelig kveld med engasjerte 
gutter.  

 

Utfordringar 

- Trenerkabal 

Vi har nokon utfordringa når det gjelder trenarressursar. Vi er fire trenara men to av dei 
jobbar offshore turnus. Vi har ei stor spelargruppe slik at det blir vanskeleg å gjennomføre 
gode treninga med bare to trenara til stede. Dette har løst seg nå med å få inn Adolphus J 
Jacobs og Johannes Knardal. De kan nå representere en stabilitet i tillegg til Tommy og 
Anders fortsetter som hovedtrenere.  

 
- Utstyr 

Vi har eit skrikende behov for nytt utstyr Det er et stort forbruk av baller og kjegler. Det er eit 
behov for at heile klubben går gjennom utstyr og at vi blir enige om hvilken rettningslinjer vi 
skal ha for oppbevaring av utstyr.  

 

2022 



Vi har stor tru på med et godt treningsgrunnlag i vinter så vil flere av guttene utvikle seg videre og vi 
vil stille sterkere i 2022 sesongen. Vi kjem til å stille med to lag i serien og så vurderer vi fortløpande 
om vi kan bli med på turneringa eller kanskje også arrangere noko sjølve.  

 

 

 

Ottar Røyset  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 

      Årsmelding Hareid G9 (f.2012) 
 
 
Trenar: Andre Egset Nupen. Assistenttrenarar: Daniel Slettebakk, Lars Petter Bjørlykke, 

Frank Robert Moldskred.  

Lagleiar: Kristian Angelsen. 

 

Spelarar:  

 

Sondre Brune Slettebakk, Jonathan Hansen Bjørlykke, Even Røyset, Emil Teigene Røyset, 

Tobias Fjørtoft Nupen, Timian Andre Holstad, Elias Almli Moldskred, Ajay Jeyabalasingam, 

Majd Thaer Shahoud, Mohammed Alaytam, Magnus Rolfsrud, Kendrik Lillebø, Daverik 

Fussle Holstad, Hugo Kristiansen, Gulliver Gryt, Simon Brekke Sandvik. 



 

 

Laget har trent 2 gongar pr.veke i Hadarhallen. Før sommaren trente vi mandag/torsdag. Etter 

ferien tirsdag/torsdag. Vi har over 90 % oppmøte året sett under eitt. Dei aller fleste har 

ekstremt godt oppmøte.  

 

 

Etter barnefotballen fekk starte oppigjen med aktivitet over kommunegrensene har det vore 

hektisk. Vi har deltatt med 2 lag i seriespel samt deltatt på cupar. Det har vore turnering i 

kretsen sin regi (miniturnering) på Larsnes, Vanylven, Hasundgot medan vi også har deltatt på 

Tare Cup på Høddvoll. Totalt har vi spelt rundt 50 kampar i år. Dette har resultert i 48 sigrar 

og 2 uavgjorte kampar. Utviklinga i laget har vore svært god og alle saman har lagt ned ein 

kjempeinnsats. Vi har også hatt med nokre spelarar frå årskullet under i enkelte kampar. Dei 

har også bidratt veldig positivt inn i treningsgruppa vår. Her ser vi fram til vidare samarbeid.  

 

 

 

Vi har hatt digitalt loddsalg i 2021. Her gjorde samtlige ein veldig god innsats og vi fekk lagt 

ein god buffer i lagskassa vår. I tillegg hadde vi kiosken under ein a-lags kamp i haust. Av 

sosiale ting skal vi i slutten av November halde avslutningsfest for spelarane. Her vert det god 

mat, drikke og premiar for innsatsen som no er lagt ned.  

 

Vi har hatt eit godt år. Det er ein treningsivrig gjeng som stort sett alltid opptrer godt og har 

gode haldningar inn mot trening og kamp. Enkelte ting har vi jobba med men vi føler det har 

gitt dei forventa resultata. Vi opplever daglig leiar som veldig samarbeidsvillig og er strålande 

fornøgd med oppfølginga vi har fått frå både han og materialforvaltar i klubben. 

 

Støtteapparatet for 2022 er pr.dags dato ikkje satt men vi er innstilt på at det skal vere det 

samme som i 2021. Her vil daglig leiar/styre bli informert når ting er endelig. 

 

Kristian Angelsen 

Lagledar G9 

 



ÅRSMELDING 2021 - GUTAR 8 ÅR 

 

 

 

1. Årsmeldinga gjeld gutar 8 år, fødde 2013.  

 

 

2. Trenarar har vore Vidar Longva, Espen Beiermann og Benjamin Reite.  

Lagleiar er Steffen Urke. 

 

 

3. Namn på spelarar som har vært med gjennom 2021: 

 

Aksel Teigene Eidsvik 

Albert Nguyen Lillebø 

Emil Grimstad Beiermann 

Fillip Storøy 

Gabriel Brekke 

Hans Theodor Gaasø Teigene 

Jasi Ketheeswaran 

Johannes Juul-Grimstad 

Jonas Øvrelid 

Latheeshan Jeyachandran 

Leon Hove Røyset 

Nikolai Longva 



Samuel Gomes Urke 

Sebastian Holstad Flø 

Torkil Jessen 

Trym Reite Urke 

Øystein Ulfseth 

 

Laget består 17 spelarar, som er ein reduksjon på 1 speler frå 2020. 

 

 

4. Gruppa har hatt trening to gonger per veke i Hadarhallen, kvar økt med ein time varigheit. 

 

 

5. Gutar 8 år har i 2021 delteke på: 

 

Juni:   Miniturnering, arrangør Bergsøy  

August:  Miniturnering, arrangør Åheim 

September:  Miniturnering, arrangør Hødd 

  Tafjord Cup på Blindheim 

Oktober: Tare Cup i Ulsteinvik 

 

I tillegg har laget spelt seriekampar, vårsesong og haustsesong. 

G8 har stilt med 2 lag i alle kampar gjennom 2021. 

 

 

6. Laget har ikkje hatt eigne økonomitiltak dette året, men gruppa brukar Spond. Medlemmane 

har vorte oppfordra til å registrere seg på Spond Cashback, som vil gi pengar til gruppa når 

ein handlar hos ein av partnarane av dette programmet.  

 

 

7. Gutane har hatt stor utvikling og framgang i laupet av året.   

 

 

8. Alle i støtteapparatet held fram i 2022.   

 

 

Steffen Urke 

Lagleiar G8 

 

Hareid 10.11.2021 

 

 



Årsmelding for J07 og J08 2021 (Samlelag for jenter født i 2015, 2014, 2013,2012 og 2011) 

Dette er eit nytt lag som hadde oppstart litt etter skulestart i 2020. I starten av 2021 var det Silja 
Øvrelid som var hovudtrenar, medan Georg Eikrem Olsen var med som hjelpetrenar. Mona Hovden 
kom til som lagleiar litt ut på året. Det har vore stor vekst i spelargruppa, særleg første halvdel av 
2021, dette har også skapt utfordringar på trenarsida. Det vart difor jobba hardt i august/september 
med å få på plass fleire i trenarapparatet. Hilde Årsbog og Daniel Jacobs kom først til som 
hjelpetrenarar, der etter har Grzegorz Janiak kome til. Arve Nytun og Øyvind Grimstad Gryt har også 
vore til god hjelp fram til deira born slutta/tok pause no seint på året. Halvard Grimstad kom også til 
som lagleiar på hausten 2021 for dei eldste jentene, slik Mona kunne vere lagleiar for dei yngste 
jentene. Dette har samanheng med at ein i løpet av året har delt gruppa i to lag: J07 og J08.  

Følgjande jenter har vore/er med på laget i 2021 med fødselsår i parantes: 

Alva Gryt (2015) 

Camilla Johansen (2013) 

Daria Ghazi (2013) 

Elise Nevstad (2014) 

Ella Hovden (2014) 

Gabriell Folkestad (2013) 

Gine Gaasø Hauge Teigene (2011) 

Helle Bekkemellem Olsen (2013) 

Ingeborg Siring Grimstad (2013) 

Ingrid Holstad-Dalsøren (2012) 

Ive Stokke Nytun (2014) 

Julie Hjørungnes Riise (2013) 

Laura Brekke Teigene (2015) 

Lilly Brandal (2012) 

Lykke Maria Kreku-Rise (2015) 

Magdalena Sande (2013) 

Maria Holstad-Dalsøren (2014) 

Nina Janiak (2013) 

Olivia Emilie Brandal (2014) 

Regine Pedersen Røyset (2014) 

Sharani Satheeskumar (2013) 

Vilma Olava Gaasø (2013) 

 



I tillegg har det vore 5-6 jenter til innom på nokre prøvetreningar, der det anten har resultert i at dei 
har valgt å halde på med noko anna, eller at dei spelar med andre lag (G06 eller J12).  

Jentene har første halvår i 2021 hatt trening ein gong i veka i Hadarhallen. Etter sommaren har dei 
eldste (J08) hatt to treningar i veka, begge i Hadarhallen. Vi har hatt påmeldt lag i miniturnerings-
serie, eit lag i J07 klassa (3ar fotball) og eit lag i J08 klassa (5ar fotball). Begge laga har også vore 
arrangør av kvar si runde med miniturnering i Hadarhallen.  

Ein har per no ei veldig stabil treningsgruppe, særleg for dei eldste jentene (dei som høyrer til J08). 
Det som dessverre er utfordrande er at treningstidene til desse årsklassene er samtidig for fotball og 
turn. Mange vel difor turn framfor fotball, i staden for å ha moglegheit til å drive med begge deler. 
Dette bør ein prøve å løyse når ein skal bestemme treningstider for neste år.  

Det er også uvisst korleis det blir med trenarar neste år. Det er per no berre Grzegorz som er trenar 
og faktisk har born på laget. Silja fortset så lenge ho har anledning til dette, men det har vore 
treningar som er vanskeleg å gjennomføre grunna trenarmangel. SU burde truleg vere påkopla for å 
sikre at ein har trenarar nok i 2022 også, slik ein greier å tilby dei yngste jentene eit godt tilbod i 
klubben vår.  

 

Lagbilete etter miniturnering i Hadarhallen i juni.  



1. Hareid Gutter 2014 

 
 

2. Lagleiar: Odd-Magne Brandal 
Coach: Bjørn Vegard Bjåstad 
Trener stab: Ingar Hovden, Magnus Sveen, Marcus Brandal og Kim Tore Husøy 

 
 

3. Spiller gruppen: 
1. Ailo Solvåg Hansrud 
2. Alexander Hovden 
3. Brodd Bjåstad 
4. Chol Mabior Alter 
5. John Martin Talberg 
6. Kevin Elias Hovden Skoge 
7. Leander Larsen Kvalsund 
8. Leon Indreflø Brandal 
9. Liam Kjøde Brandal 
10. Martin Digranes Sveen 
11. Nathaniel Kvamme Angelo 
12. Noah Leikanger Jønsson 
13. Odin Sundgot Andersen 
14. Oscar Elijah Husøy 
15. Pedro Lima  
16. Theo Hjørungdal 
17. Viljar Vingsternes 
18. Kevin Baragan 

 
 

4. Denne gruppen har fra sommeren -21 benyttet seg av en trening i uken, mandager 17-18 
Vi har etter Høstferien startet opp med en spill basert trening, fredager kl 17-18. 
Her har det bare vært 5-6 gutter som har vært med, menn de får mye spill å ball erfaring. 

 
 

5. Turneringer: 
- Hareid Juni, organiserte turnering for Hareid og Hjørungavåg, både jenter og gutter 
- Leikong 28 august 
- Larsnes 02 oktober 
- Høddvoll Tarecup  
- Volda cup november 20 november blir ikke noe av 
Hareid har stillt ett lag i alle turneringer, da vi har hatt forlite spillere tilgjengelig for å stille to 
lag. Bør ha 12 for å stille 2 lag, da vi har et par spillere som ikke alltid har dagen. 
Guttene har fra første turnering gitt alt og blødt for drakten. Vi har ikke gjort oss bort og har 
vunnet mer en vi har tapt.  
 
Hadde planlagt å melde på et lag til Volda sin cup, nå i slutten av november, men 
undertegnede glemte å melde på lag. Da fristen var ute, og undertegnede, kontaktet Volda 
var det for seint. Cupen var fullbooket 

 
 Vi har også valgt å ikke melde på lag til Blindheim og Emblem sine cuper, grunnet Corona. 



 

6. Vi har i høst arrangert et loddsal via Vipps og fikk in litt over 10’ kr til lag kassen. 
Vi skal etter plan gjennomføre sosialt samvær 12 november på klubbhuset, etter en 
treningsrunde i hallen først. 

 
 

7. Det positive denne sesongen er at vi har hatt et jevnere oppmøte, min 10 stk på 
hovudtreningene. Vi jobber fortsatt med å få kontroll på spillerne, de er fortsatt så unge at vi 
sliter med at de ikke hører etter hele tiden. 
Vi må fortsatt jobbe med kommunikasjon og det å ta imot en beskjed. 

 
 

8. Så vidt vi vet, blir der ikke noen endringer i støtteapparatet. 
 
Hareid Juni -21 

 



Leikong august -21 

 
 
Larsnes oktober -21 

 



 

Årsmelding G/J2015 
Trenerarar:  

Christer Haddal, Kim Tore Husøy, Ole Kristian Haddal, Trond Jarnes, Thomas Pedersen, Fredrik 
Abrahamsen, Joachim Moldskred  

Lagleiar: Janita Naustenget  
Spond ansvarleg: Christer Haddal /Janita Naustenget  

Økonomi ansvarleg: Janita Naustenget  

Spelere(Totalt 29 stk)  
Aaron Elvebu Trulsen,Aron Haddal ,Bror Stokkevåg ,Emil Wengstad Rosland,Jeremy Jacobs  
Kendrick Weru Johnson ,Ludvig Naustenget Aarvik ,Oscar Elijah Husøy ,Kubrom ,Ottar Elias 
Røren Stridh ,Peder Johan Smidesang Jarnes,Thomas Sundseth ,Trym Bigset Pedersen  
Trym Hareide Hammervold ,Vilde Brandal Øvrelid , Andre Sporstøl Saunes  
Aslak Røyset ,Cederik Holstad Fussle ,Daniel Haugen ,Isak Juul Bjåstad ,Konrad Lynge 
Ekornesvåg ,Laura Brekke Teigene ,Leon Abrahamsen ,Aron Bjørnstad, Olai Ringstad 
Moldskred .Oliver Røyset Haddal ,Peter Brandal ,Sanjay Kannan ,Yakob Tesfay.  
 
Oppstart: Vi hadde oppstart Mai 2021 for G/J2015 

Treningar: Kvar Onsdag 1700-1800 Hadarhallen– Oppmøte trenere 1630 for klargjering til trening.  
Oppstart frivillig ekstra trening Søndagar frå 07.11. Tidspunkt 1630-1800 / Hadarhallen  
 
Turneringar: Vi har kun fått delteke på Tare Cup i Ulsmohallen 16.10.21 med stor suksess. Her stilte 
vi med 4 lag totalt 22 stk. to lag med seks og to lag med fem. Ingen turnering arrangert av Hareid.  

Økonomi: Vi har hatt innsamlings kampanje via Spond og gruppens totale sal er på overkant 17.000,-  
Det er også blitt sendt ut Spond Cash back der ca halvparten av gruppen er registrert. Her er målet å 
få alle i gruppen med.  

Oppsummering:  
Vi har komt godt i gang med oppstarten for dette kullet. I starten var der ca 20 spelere som var med 
og dette har økt til 29 utover hausten. Vi er i snitt 24 stk på kvar trening. I starten var der med seks 
jenter der fire ble med over til Silja Øvrelid sitt jentelag. Dei to som er igjen er der hovudsakleg pga 
trenings tiden til Silja kræsjer med annen aktivitet.  
Vi har fått på plass trenere med hjelpe apparat. Vi har fått veldig god kontroll på Spond der alle 
foreldre er registrert. Vi har opprettet egen facebook side som blir brukt kun til lag bilder osv. Sjølve 
treninger har vi lært underveis på korleis en skal klare å holde alle unger aktiv under heile trening 
med minimum til ingen venting/kø. Framover blir det enda meir fokus på føring med ball.  
Kim Tore Husøy er den einaste blant trenarane som har grasrot trener kurs, men dei seks andre har 
meldt seg på og holder på å utføre Grasrot trener delkurs 1. Lagleder Janita Naustenget har også 
meldt seg på dette kurset.  
Vi planlegger lagbilde og spiller bilde før Juleferien.  
Vi er 29 medlemmer og ser absolutt eit behov for å kunne disponere heile hallen på Onsdags 
treninger. Dette er eit ønske vi vil formidle til Hareid IL om det er mulig få få til.  



 

Ludvig Naustenget, Trym Pedersen, Laura Brekke, Yakob Tesfay, Oliver Haddal  

 

 
Peter Branda, Peder Jarnes, Daniel haugem, Konrad Lynge, Vilde Øvrelid, Aron Trulsen 



 
Aron Haddal, Trym Hammervold, Emil Rosland, Bror Stokkevåg, Aslak Røyset 



 

Årsmelding sportsleg utval, Hareid IL Fotball, 
14. juni til 7. november 2021 
1. Om utvalet 

Etter at det tidlegare på året ikkje hadde vore eit sportsleg utval i klubben, vart det til slutt sett ned 
eit utval i juni. Dei åtte personane som hadde takka ja til å sitje i utvalet møttest på klubbhuset 14. 
juni.  

Vi vart einige om at vi i perioden fram til neste årsmøte kunne ta på oss ansvaret for hospitering og 
trenarkabalar. Retningslinjene skulle grovt sett vere dei same som sportsleg utval opererte med 
mellom 2010 og 2016. Dessutan ville nokre andre oppgåver ligge hos dagleg leiar, som også vart 
kontaktperson for utvalet.  

Det vart laga ei fordeling av arbeidsoppgåver: 

Trenarkabalar senior: Anders Mork, Eiliv-Tore Howlid, Cecilie Skeide 
Trenarkabalar ungdomsfotball: Emil Johannes Dahlen Folkestad og Benjamin Slettebakk 
Hospitering ungdomsfotball: Einar Orten Trovåg 
Hospitering barnefotball: Espen Beiermann 
Trenarkabalar barnefotball (der det har vore behov): Ola Kalvø Vattøy 

OKV og EOT har vore «informasjonsansvarlege» for utvalet.  

Etter kvart som arbeidsmengda vart større utover hausten vart arbeidsoppgåvene meir flytande 
mellom medlemmane. Dei som hadde mest kapasitet jobba også med andre område enn dei 
eigentleg var sett opp på. 

Det har generelt sett vore høg arbeidsmoral i utvalet, trass i mykje å gjere. Samtidig ser vi at åtte 
medlemmar i eit underutval er for tungt byråkratisk (les: mange ekstra telefonar for å sjekke at alle 
relevante personar er einige).  

2. Interne møte 

Utvalet har hatt tre interne møte der alle har vore samla, eitt oppstartsmøte og to om trenarkabalar. 

3. Andre møte 



Etter ønskje frå trenarar arrangerte vi 12. august gjennomgang av sportsplanen. Det vart også notert  
ned nokre ønskje om endringar i sportsplanen. Etter møtet sende vi ballen over til styret for å høyre 
kva som skulle gjerast med sportsplanen vidare, men vi har ikkje høyrt noko.  

Det har elles blitt halde åtte møte med ulike lag/enkeltpersonar om trenarkabalar, der fleire frå 
sportsleg utval har møtt. 

Det har også blitt halde to møte med trenarane til a-laget for menn om stallen før haustsesongen.  

Det vart dessutan halde eit møte i sommar om samarbeid på tvers av nokre av ungdomslaga.  

Vi har også delteke og halde innlegg under oppstartsmøte for a-laget (menn).  

I tillegg kjem sjølvsagt ei rekkje telefonmøte. 

4. Hospitering 

Så fort utvalet var sett ned – og ein periode utover sommaren – kom dei ei rekkje innspel/klagar frå 
trenarar/lagleiarar på at hospiteringa i klubben ikkje fungerte. Det skal ha vore mange lause og til 
dels hemmelege avtalar mellom enkelte lag som andre meinte var feil. Sportsleg utval meiner dette 
skuldast dårleg kommunikasjon og lite klubbstyring. Etter at vi tok opp temaet om hospitering og 
korleis det skal fungere under det nemnde møtet 12. august har vi ikkje fått ein einaste klage på 
hospitering resten av sesongen…  

5. Trenarkabalar 

I slutten av juni måtte vi gjere nokre endringar i trenarapparatet til SMG13-14. Elles har arbeidet 
handla om å skaffe trenarkabalar for sesongen 2022. Vi har her fått eit budsjett med fotballstyret 
som vi har halde oss til. Vi ser at budsjettet er svært lite samanlikna med samanliknbare klubbar, men 
per 7. november ser det ut som vi har ein OK sjanse til å klare å skaffe trenarar for alle aktuelle lag 
innanfor budsjett. 

Tradisjonen er at sportsleg utval skaffar (eller fornyar) trenarar i seniorfotballen og 
ungdomsfotballen, medan barnefotballen styrer seg sjølv. 

Unntaka denne gongen er at dagleg leiar har skaffa fire ekstra trenarar fordelte på to lag i 
barnefotballen, medan eitt av laga i ungdomsfotballen fekk mandat til å lage sitt eige trenarteam.  

Vi listar ikkje opp alle namn for trenarar her, men vi har kontinuerleg lagt ut namn på nye (og gamle) 
trenarar på fotballgruppa si interne facebookside så fort ting har blitt klare.  

6. Ekstratreningar og evt. andre tiltak 

Vi starta opp med ekstratreningar for dei i 11-14 års alderen i august. Dette var eit svært populært 
tiltak som Håvard Knudsen Bjåstad og Gustav Klovning Bjørlykke tok ansvar for. Ekstratreningane vart 
halde annakvar laurdag frå kl. 11-12.30. Oppmøte var stabilt på rundt 20 spelarar.  
 
Planen var også å halde keepertrening under denne ekstratreninga. Vi hadde i grunnen ein avtale 
med Kevin Hestholm om at han skulle halde desse keepertreningane, men han måtte takke nei 
grunna jobb. Vi har planar om å fortsette med ekstratreningar til neste år, men må sjå an situasjonen 
til Gustav og Håvard i og med at dei er trenarar for G14. Vi satsar også på å få på plass nokon som kan 
ta seg av keepertreningar.   
 
Vi har hatt 7 spelarar på Satellitt-samling gjennom hausten og 2 spelarar på bylag.  



 

7. Sportsleg vurdering av sesongen 

Ein sesong noko under pari for senior- og ungdomsfotballen samla sett, men med mykje lys i enden 
av tunnelen.  

Resultata og prestasjonane har sjølvsagt vore prega av koronapausen.  

A-laget menn hadde eigentleg ein veldig brei og solid stall, men dessverre (for oss) var det denne 
sommaren langt over gjennomsnittleg mange som reiste ut for å studere. I kombinasjon med mange 
skadar (som indirekte også har med koronapausen å gjere), så gjorde det at stallen vart mindre og 
ikkje fullt så robust som håpa. Med eit par marginar rett veg eit par kampar kunne det blitt ei trygg 
plassering opp mot midten. I staden vart det ein merkeleg haust, der det var siger i første og siste 
kamp – og derimellom heile ni tap på rad. 

Dermed vart det opp til avdelingsvinnar Hødd 2 om Hareid skulle halde plassen – og heldigvis vann 
Hødd 2 samanlagt 4-2 mot Tomrefjord og rykte opp. Dermed spelar vi faktisk i 4. divisjon neste år 
også… 

Som følgje av koronasituasjonen og usikre spelartal valde elles damelaget å spele i 4. divisjon (niar) i 
staden for 3. divisjon, medan Hareid 2 spelte i sjuarserien i staden for 6. divisjon. I desse divisjonane 
har desse laga klart seg veldig godt. Damelaget enda på øvre halvdel, medan Hareid 2 vann serien og 
vart kretsmeistrar. 

Trenarane til damelaget har nettopp sagt frå seg å gå på ein ny sesong fordi dei meiner det er få 
spelarar som vil satse skikkeleg til at det blir ei solid treningsgruppe. Vi håper likevel å få til eit godt 
opplegg, men her har vi ikkje fasiten i hende per 7. november.  

I ungdomsfotballen har prestasjonane vore midt på treet. Juniorlaga heva seg eigentleg godt i si 2. 
divisjonsavdeling, men tapte tre kampar med eitt mål og hamna dermed midt på. Juniorlaget har nok 
ein gong fungert godt, mykje takka vere god organisering frå trenaren Anders H. Pilskog. 

På G16-nivå hadde Hareid eigentleg meldt på to lag, men så slutta dessverre mange spelarar – og dei 
hadde meir enn nok med å fullføre sesongen med eitt lag. Det positive er at mange i G16-gruppa fekk 
verdifull kamptrening på juniorlaget (nokre også på a-laget). 

SMG13-14 (med stor overvekt av 13-åringar) stilte to lag, medan J13 og J15 stilte eitt kvar.  

I barnefotballen ser vi at det gror godt i veldig mange kull. Her ser vi at mange ex-spelarar (og andre) 
gjer ein god jobb for å få opp nye lag og talent. Med god organisering og helst også ein spelarutviklar 
på plass, så trur vi framtida til Hareid-fotballen ser svært spennande ut.  

Tusen takk til alle som har stått på denne vanskelege sesongen! 

Hareid. 7. nov. 2021.  

Tekst: EOT og OKV 

 



Treningsavgift og foreldretrenar-godtgjersle 

- Framlegg til årsmøtet i fotballgruppa 2022

Styret foreslår følgjande treningsavgifter for sesongen 2022: 

Nivå Alder Sum 
Senior A H/D 20 - 2.800 per år Inkludert forsikring 
Senior B 20 - 2.100 per år Inkludert forsikring 
Juniorlag 17-19 2.600 per år 
G & J 15-16 2.600 per år 
SG & SJ 13-14 2.100 per år 
LG & LJ 11-12 1.600 per år 
LG & LJ 10 1.300 per år 
MG & MJ 6-9 1.000 per år 

Dette er ei auke på kr. 100 frå 2020-sesongen. 

Ved manglande betaling av treningsavgift er spelaren i prinsippet ikkje forsikra og vil verte 
utestengd frå alle kampar samt evt. deltaking på sone-, kretslagstiltak og Norway Cup. Spelarar 
som ikkje har betalt avgift kan fortsatt trene med laget dersom ein har oppretta dialog med dagleg 
leiar om nedbetalingsplan/betalingsordning. 

Det vert gjeve fylgjande rabattar: 

20 % frådrag for alle spelarar som har eit eldre, fullt betalande søsken  
20 % frådrag for alle born av lagleiar  
20 % frådrag for eldste aktive born av representant i styret.  
50 % frådrag for junior- eller guttespelarar som er trenarar for yngre lag utan honorar. 
100 % frådrag for alle born av hovudtrenar(HT). 1 HT pr. lag.  
50% frådrag for born av hjelpetrenar(HjT). 2 HjT pr. lag. 

Kvar klasse kan i utgangspunktet kun ha inntil 3 trenarar(1HT+2HjT) og 2 lagleiarar med rett til rabatt 
(LG og LJ er f.eks. separate klasser), men unntak kan gjerast etter dialog med dagleg leiar/sportsleg 
utval. 

Alle foreldre som har roller i fotballgruppa, skal vere medlem i idrettslaget, men kan på førespurnad 
til dagleg leiar få refundert medlemskontingenten. 



Godtgjersle for foreldretrenarar 

I tillegg til overnemnde foreslår styret følgjande godtgjersle for foreldretrenarar som ikkje på annan 
måte har lønna trenaransvar i fotballgruppa, og som tek på seg hovudtrenaransvar i fotballgruppa: 

Alder 
6-9 Gåvekort på klubbutstyr til inntil kr. 1000,- på Sport1 Hareid + HIL-gensar
10-12 Gåvekort på klubbutstyr til inntil kr. 1500,- på Sport1 Hareid + HIL-gensar
13-19 Gåvekort på klubbutstyr til inntil kr. 2000,- på Sport1 Hareid + HIL-gensar

Ei forutsetning for dette er at leiarane i dei ulike laga bidreg i arbeidet med innsamling av 
treningsavgift. 


